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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány magyar polgárnak van pénze jelenleg új autót 
vásárolni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Egy  normális  országban  az  autó  használata  nem lehet  luxus.  Magyarországon  sajnos  ennek az
ellenkezője az igaz: több mint 250 ezer forintot vesz el minden évben egy átlagos autóhasználótól a
kormány csak az üzemanyagot terhelő adókkal.
 
De  nem  csak  ez  jelent  problémát.  Az  új  autók  piacán  a  magánszemélyek  lényegében  nem
számítanak már tényezőnek, az új autó vásárlása a magyar lakosság nagy része számára elérhetetlen
cél.  Ez  abból  következik,  hogy az  autók  árnövekedése  jelenleg  jóval  meghaladja  az  amúgy  is
elszabadult inflációt.
 
Ez is hozzájárul ahhoz, hogy Magyarországon a gépjárműállomány folyamatosan öregszik, jelenleg
átlagosan 15 éves egy magyar autó. Az autópark cseréje nemcsak biztonsági, de környezetvédelmi
kérdés  is.  Ezért  probléma,  hogy  az  emberek  többsége  nem  rendelkezik  elegendő  pénzzel  új
járművek vásárlására. A kormányzat pedig még kedvezményeket sem biztosít az emberek számára,
legyen szó új vagy újabb használt autó vásárlásról.
 
A fentiek ismeretében kérdezem a Miniszter Urat, hogy a Pénzügyminisztérium adatai alapján hány
magyar polgárnak van pénze jelenleg új autót vásárolni?
 
Milyen lépéseket tesz a magyar kormány annak érdekében, hogy az embereknek több pénze legyen
új vagy újabb használt autók vásárlására, hogy így tudják biztosítani a mindennapi boldogulásukhoz
szükséges mobilitást?
 



Várom megtisztelő válaszát!
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